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Z A P I S N I K 
 

1. seje Sveta staršev Vrtca Tržič, ki je bila v četrtek, 10. 10. 2024, ob 17. uri v enoti 

Palček. 

 

Prisotni člani Sveta staršev Vrtca Tržič: 

Sandra Vugrinec, Leon Hladnik, Urška Kramar, Karmen Kovač, Špela Kogovšek Sajovic, 

Ana Ostrelič, David Špehar, Matjaž Pavlič, Tea Mokorel, Urban Ahačič, Anže Višnar, Lidija 

Fister, Goran Makarić, Lara Mlakar, Esmira Biberović, Alja Grum, Maša Teran, Kora 

Balukčič, Aleksandra Ristova, Katja Kirn, Kaja Rokavec, Jana Podlipnik.  

 

Drugi prisotni:  

Ravnateljica Vrtca Tržič Tatjana Blaži, pomočnica ravnateljice Andreja Pogačnik, 

svetovalna delavka Neža Plajbes, vodja dislocirane enote Pristava Anita Perko, vodja 

enote Kovor Petra Bodlaj, vodja enote Križe Monika Celar, vodja enote Palček Tjaša Wolf 

Mandič, Katarina Vujinović– zapisnikar 

 

Opravičeno odsotni člani Sveta staršev Vrtca Tržič: 

Špela Mandelc Žvikart, Lara Pernuš, Nina Štucin, Manca Smolej, Grega Žemlja, Nastja 

Hladnik. 

 

Drugi odsotni člani Sveta staršev Vrtca Tržič:  

Armina Vukalič, Anže Škrjanec, Sebastijan Skumavc, Selma Murgič 

 

Dnevni red: 

1. Uvod in konstituiranje Sveta staršev Vrtca Tržič za šolsko leto 2024/2025 (Tatjana 

Blaži). 

2. Volitve predsednika in namestnika predsednika Sveta staršev Vrtca Tržič za šolsko 

leto 2024/2025 in način delovanja sveta staršev (Tatjana Blaži). 

3. Imenovanje članov v Svet zavoda Vrtca Tržič. 

4. Predstavitev Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2024/2025 (priloga 1). 
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5. Dileme, vprašanja, pobude in predlogi. 

Ad 1. 

Ravnateljica je pozdravila prisotne na sestanku. Predstavila je sebe in prisotne 

organizacijske vodje enot navzočim in se zahvalila za prisotnost. Ravnateljica je 

povedala, da bi iz seznama dnevnega reda spustili tretjo točko imenovanje članov v Svet 

zavoda Vrtca Tržič, ker se trenutno pravna služba ukvarja z tem primerom zaradi 

odkrite napake v postopku in prosi ob morebitnem naslednjem povabilu na sejo, da se le 

te udeležijo v čim večjem številu. Ravnateljica je prebrala in pozdravila vse člane 

letošnjega sveta staršev. S tem je bil Svet staršev Vrtca Tržič za šolsko leto 2024/2025 

konstituiran. 

Prisotnih je bilo 22 od 32 staršev. 

 

Ad 2. 

Ravnateljica je pozvala k predlogom za kandidate za predsednika oz. predsednico in 

namestnika oz. namestnico predsednika oz. predsednice.  

Podan je bil predlog za predsednika – Matjaž Pavlič ter predlog za namestnika – David 

Špehar. Kandidata sta s kandidaturo ustno soglašala. Oba predloga sta bila soglasno 

sprejeta.  

 

Sklep: Predsednik Sveta staršev Vrtca Tržič za šolsko leto 2024/2025 je Matjaž Pavlič, 

namestnik predsednika pa David Špehar. 

 

Ravnateljica je vodenje seje predala predsedniku Matjažu Pavliču.  

 

Ad 4. 

Ravnateljica je staršem povedala, da so kot prilogo vabilu prejeli Letni delovni načrt 

(LDN) in prosi, da si ga preberejo. Starše seznani, da smo v letošnjem letu v enoti Palček 

zamenjali vrata nekaterih igralnic in uredili stopnišče, v kratkem pa bomo v enoti Palček 

zamenjali še talne obloge.  Pove, da smo v tem šolskem letu pričeli z delom v  32 

oddelkih na devetih lokacijah. V nekaj oddelkih v starostni skupini od 1- 3 let so še 

vedno prosta mesta, ki pa se bodo napolnila do meseca decembra.  V mesecu januarju pa 

bomo odprli 33 oddelek v starostni skupini od 1-3 let v enoti Deteljica in tako bodo 

sprejeti vsi vpisani otroci. V preteklem šolskem letu (2023/2024) smo sredi leta v 
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telovadnici enote Palček odprli dodaten oddelek, zaradi česar smo izgubili prostor za 

gibanje otrok. Da bi to nadomestili, smo vzgojiteljicam in otrokom omogočili uporabo 

dvorane Sokolnica, saj dajemo velik poudarek telesni dejavnosti otrok. Na kadrovskem 

področju je prišlo do nekaj sprememb. Pomočnico ravnateljice Andrejo Gimpelj Kovačič 

je zamenjala Andreja Pogačnik, ki je prej delovala kot vzgojiteljica in organizacijska 

vodja enote Deteljica. Na njeno mesto je stopila vzgojiteljica Ana Tadl. Poleg tega smo, s 

soglasjem občine, zaposlili še eno svetovalno delavko. Ravnateljica je povedala, da smo v 

zadnjem času prejeli več odpovedi. Kljub temu uspešno zapolnjujemo kadrovske vrzeli 

preko razpisov in pridobivamo kvaliteten kader. Zaradi specifičnih okoliščin je več 

prilagajanj in kombinacij, saj nekateri zaposleni delajo s skrajšanim ali polovičnim 

delovnim časom, medtem ko imajo nekateri omejitve pri delu zaradi zdravstvenih 

razlogov. Z veliko truda vsakodnevno premagujemo te izzive. Povečalo se je tudi število 

pomočnic vzgojiteljic, ki se odločajo za nadaljevanje študija, zato pričakujemo večjo 

kadrovsko zasedbo vzgojiteljic v prihodnosti. Izpostavila je, da v prihodnjih letih 

pričakujejo upokojitev približno 15 zaposlenih, pri čemer bo večina iz strokovnega 

kadra. V tem šolskem letu bomo nadaljevali z načrtovanimi projekti. Izobraževanja bodo 

potekala načrtovano. Še naprej bomo usmerjeni  v gozdno pedagogiko in v vsebine v 

povezavi z rdečo nitjo »V vrtcu se počutim dobro« saj želimo da se v Vrtcu Tržič počutijo 

vsi dobro, ne samo otroci ampak tudi starši in zaposleni.  Po uvajalnem mesecu 

septembru se bodo pričeli načrtovati in izvajati različni projekti po oddelkih, ki jih 

strokovni kader načrtuje skupaj z otroki in temelji na opazovanju otrokovega razvoja. 

Vsak mesec potekajo tudi skupne dejavnosti in sodelovanje v različnih projektih in 

prireditvah (DEKD-dnevi kulturne dediščine, Dan odprtih vrat v enoti Deteljica ob 50-

letnici delovanja, Mesec požarne varnosti ipd.) Letos smo organizatorji prireditve 

Gregorjevo. Še naprej se bomo povezovali z okoljem, predvsem z občino Tržič, osnovno 

šolo, DPU, tržiškim muzejem, knjižnico dr. Toneta Pretnarja, zdravstvenim domom, 

prostovoljnim gasilskim društvom, krajevnimi skupnostmi, trgovinami, policijo ipd. 

Trgovina Hofer pa nam vsako leto ob prazničnih dneh podari majhno vrečko 

presenečenja za vse otroke. 

Klima v celotni ustanovi je pozitivna. Vsi se bomo trudili, da nam bo lepo, varno, delali 

bomo odgovorno, profesionalno in z veliko empatije in topline. 

Nadaljevali bomo z investicijami v enoti Palček in vzdrževanjem objektov. Razočarani 

smo nad izvedbo prezračevalnega sistema v enoti Deteljica, vendar ugotavljamo, da je 
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zrak res veliko boljši in se je zvišala kvaliteta bivanja in skrb za zdravje. V tem šolskem 

letu je v planu montaža solarnega sistema na enoti Deteljica, vendar smo opozorili na 

težave z zamakanjem na delu strehe, ki ob energetski sanaciji ni bila obnovljena. Zato 

smo predlagali, da se pred montažo solarnega sistema najprej uredi nova streha. Želimo 

si dobrega sodelovanja s starši. Organizirali bomo več srečanj in izobraževanj, oziroma 

podporne skupine za starše. V kolikor bomo zaznali težave oziroma nemoč in neznanje 

pri vzgoji, bomo ponudili individualno pomoč in podporo. Veseli smo, da nam starši 

zaupajo in se pogosteje obrnejo na nas. Na tem področju bi radi bili še bolj uspešni in jih 

opolnomočili pri vzgoji. V letošnjem šolskem letu je manjše število vpisanih otrok kar 

olajša delo po oddelkih saj so manjše skupine, opažamo tudi upad števila otrok s 

posebnimi potrebami. V vrtcu se veliko pogovarjamo glede uporabe mobilnih telefonov 

in radi bi opozorili na prekomerno uporabo teh naprav in njihove negativne vplive na 

otroke. Prekomerna izpostavljenost dražljajem zaradi uporabe telefonov lahko vodi v 

zasvojenost. Starši so pozvani, naj se izogibajo uporabi telefonov v bližini otrok ter naj o 

tem ozaveščajo tudi druge starše. Ravnateljica je spomnila, da je vrtec upravičen do 

donacij dela dohodnine za leto 2024. Starši bodo prejeli obvestilo preko e-Asistenta, kjer 

bodo obveščeni, kako lahko del dohodnine namenijo vrtcu, bo pa prireditev "Živ žav" 

potekala tudi naprej, kjer se bodo zbirali prostovoljni prispevki za potrebe vrtca in 

vrtčevskega sklada. Trenutno je sklad prazen, zato so prostovoljni prispevki še posebej 

pomembni. Septembra so začele veljati nove smernice za prehrano, vendar vrtec ni imel 

težav s prilagoditvami, saj smo postopoma že prej uvajali spremembe, otroci pa imajo na 

voljo veliko sadja in zelenjave. Verjetno pa bo prišlo do povišanja cene oskrbnine, saj je 

bila cena prvotno izračunana za 600 otrok in 34 oddelkov, sedaj pa je število oddelkov in 

otrok zmanjšano, vpisanih je 545 otrok in odprtih imamo 32 oddelkov. Prihajajoči 

sestanek na občini ustanoviteljici bo potekal v upanju, da bo občina pokrila razliko v 

stroških. Starši pa so vse boljši plačniki, saj je veliko manj dolžnikov in terjatev. 

 

Ad 5. 

Predsednik sveta staršev je prisotne povabil k izražanju vprašanj in pobud. 

Starš je zastavil vprašanje glede namena porabe sredstev iz donacij za sklad vrtca. 

Ravnateljica je pojasnila, da vsaka enota sama odloča, kako bo porabila sredstva. Na 

primer, v enoti Deteljica so se odločili za nakup novih zunanjih igral. Vprašanje starša je 

bilo tudi koliko sredstev se zbere s prodajo starega odpadnega papirja. Ravnateljica je 
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odgovorila, da v enoti Deteljica zbirajo papir skozi vse leto, vendar do zdaj niso 

prejemali plačila. Z uvedbo Sklada vrtca Tržič pa bo vrtec prejel izplačilo za zbrani papir. 

Ravnateljica je pojasnila, da so pridobili ponudbo za nakup novega igrišča pred enoto 

Palček, ki znaša okoli 70 tisoč evrov, ter da si prizadevajo doseči dogovor z občino, da bi 

pokrila ali prevzela stroške obnove. Naslednje vprašanje, ki je sledilo se povezovalo s 

problematiko zavržene hrane, kar je sprožilo razpravo o tej temi in o prehranskih 

smernicah. Podan je bil tudi predlog, da bi bil jedilnik takoj dostopen na spletni strani 

Vrtca Tržič, brez potrebe po prenosu priponke. Pobuda s strani starša je prišla, da bi se 

organiziralo predavanje z g. Kramlijom, nakar je pomočnica ravnateljice Andreja 

Pogačnik odgovorila, da smo gospoda Klamlija že gostili. Hkrati je starše obvestila, da 

NIJZ v sklopu svetovnega dneva duševnega zdravja organizira delavnice, ki bodo 

potekale po različnih mestih Gorenjske.  Ravnateljica pa je povedala da so njena vrata 

vedno široko odprta in vabi če  ima kdo kakšna vprašanja in skrbi naj se oglasijo. 

 

 

Seja se je zaključila ob 18:00 uri. 

Zapisala:        Ravnateljica Vrtca Tržič 

Katarina Vujinović                 Tatjana Blaži 


